
  
 

 
 

Protokół nr 10/2025 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 20 stycznia 2025 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.32 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.38 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 5 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka  
z 3 grudnia 2024 roku. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 9 grudnia 2024 roku. 
4. Inwestycje Miejskie Sp. z o.o. oraz Agencja Rewitalizacji Starówki Sp. z o.o. – wykonane 
inwestycje w latach 2019-2024, obecnie realizowane oraz plany na najbliższe lata.  
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 
6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 
Witam Państwa bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Witam osoby 
zgromadzone na auli. Witam Pana skarbnika, Pana prezydenta, członków zarządu Inwestycji 
Miejskich i oczywiście Państwa radnych i Państwa oglądających naszą transmisję online. 
Bardzo proszę o sprawdzenie listy obecności w systemie e-Sesja. Nie, nie działa? Poczekajmy 
jeszcze chwileczkę, bo radny Milewski uruchamia system. Nie działa. Dobrze, czyli mamy 
głosowanie ręczne. Mamy w sumie na sali pięć osób obecnych, Pan radny Milewski jest 
obecny tylko niestety nie może zaznaczyć obecności na tablecie. Pięć osób obecnych, jedna 
nieobecna.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. Szanowni Państwo, przejdziemy do przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem porządku obrad? Bardzo proszę o… I tu pewnie będzie kłopot 
teraz. Dobrze, czyli raz, dwa, trzy, cztery, pięć osób tak jak poprzednio jest za, tak? Musimy 
podjąć jakąś decyzję tutaj do… Tak, jest dobrze wszystko? Dobrze.” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Panowie radni Mirosław Milewski i Jacek Jasion głosowali ręcznie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, punkt 2.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka  
z 3 grudnia 2024 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Jeżeli nie ma 
uwag to kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Nadal nie? No to mamy w takim 
razie pięć głosów za, jedna osoba nieobecna.” 
 
Panowie radni: Jacek Jasion i Mirosław Milewski głosowali ręcznie 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 8/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. I punkt 3.” 
 
Ad pkt. 3 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 9 grudnia 2024 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Jeżeli nie ma 
uwag to kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Pięć osób za, jedna osoba 
nieobecna.: 
 
Panowie radni: Jacek Jasion i Mirosław Milewski głosowali ręcznie 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 9/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dziękuję. 
Punkt 4.” 
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Ad pkt. 4 
Inwestycje Miejskie Sp. z o.o. oraz Agencja Rewitalizacji Starówki Sp. z o.o.  
– wykonane inwestycje w latach 2019-2024, obecnie realizowane oraz plany na 
najbliższe lata.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Otrzymaliśmy 
materiał od obydwu spółek, są też przedstawiciele. Czy są do tego materiału jakieś pytania 
od Państwa radnych? Nie widzę. Ponieważ nie jest to temat sesyjny, w związku z tym nie 
głosujemy go. Bardzo dziękuję za przygotowanie materiału. W punkcie 5 sprawozdanie  
z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok.” 
 
Ad pkt. 5 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Ono będzie 
odczytywane na sesji, jest już do… jest zamieszczone do e-Sesji. Kto z Państwa radnych na 
dzisiejszej komisji jest za przyjęciem tego sprawozdania? Nie udaje się? Nie można. Pięć 
osób za, jedna osoba nieobecna. Bardzo dziękuję.” 
 
Pan radny Jacek Jasion głosował ręcznie. 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 6 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Mamy punkt 
6, ale w sprawach różnych nie wpłynęły do nas żadne sprawy, ani też żadne zapytania. Czy 
Państwo macie jeszcze jakieś pytania, uwagi? Coś…? Nie.” 
 
Ad pkt. 7  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję, szanowni Państwo. Zatem kończymy dzisiejszą Komisję Rewizyjną. Bardzo 
dziękuję.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  

/-/ Marta Krasuska 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


